



URLAUBSTRÄUME WERDEN WAHR
A HOLIDAY DREAM COME TRUE



WHERE SPORT MEETS SPA

TRAUMLAGE FÜR TRAUMTAGE

Das Sport & Spa Hotel Strass bietet alles, was ein Top-Hotel für Ihren Sommerurlaub oder Ihren Winterurlaub im Zillertal in Tirol ausmacht: gepflegte Zimmer, großzügige Suiten, Beauty- und Wellnessbereich, Sport- und Fitnesscenter sowie kulinarische Genüsse. Es liegt im Zentrum Mayrhofens, direkt an der Seilbahn auf den Penken. Sie haben alle Möglichkeiten für einen aktiven und entspannenden Aufenthalt.

Wir freuen uns darauf, Sie bei uns begrüßen zu dürfen. Familie Roscher

DREAM STAYS FOR DREAM DAYS

Sport & Spa Hotel Strass offers everything you could desire from a top hotel on your summer or winter holiday in Zillertal, Tyrol: immaculate rooms, spacious suites, beauty and spa area, sport and fitness centre, and indulgent cuisine. It's right in the centre of Mayrhofen, directly next to Penkenbahn cable car. So, you have everything you need for an active and relaxing stay either at the hotel or right on your doorstep.

Family Roscher is looking forward to welcoming you.

3.000 m² of rest and relaxation

Enviably located directly next to the Penkenbahn lift with skiing and hiking area



Stylish rooms and suites, furnished with every comfort



The finest culinary delights from Austrian and international cuisine



Unique, cosy ambiance



Selection of pampering massages and treatments



Ahornbahn

Grünberg

Penkenbahn

GESAMT ÜBERSICHT

- 1 Eingang - Rezeption / Entrance - Reception
- 2 Hintereingang / Rear entrance
- 3 Verbindungsbrücke
Hotel Garni Strass/Aparthotel Strass
Connecting bridge
Hotel Garni Strass/Aparthotel Strass
- 4 Parkplatz / Car park
- 5 Tiefgarage / Underground car park
- 6 Restaurant / Restaurant
- 7 Strass Lounge Terrasse /
Strass Lounge Terrace
- 8 Strass Traditional Pub /
Strass Traditional Pub
- 9 Ice Bar - Après Ski / Ice Bar - Après-Ski
- 10 Penkenbahn - direkt neben dem Hotel
Penkenbahn cable car - right next to the hotel
- 11 Ahornbahn - 5 Gehminuten entfernt
Ahornbahn cable car - 5 minutes walk away
- 12 3000 m² Wellnesslandschaft / 3.000 m² spa area
- 13 Panorama Fitnessbereich / Panoramic gym
- 14 Kinderspielplatz / Children's playground
- 15 Tennisplatz / Tennis court
- 16 Sonnengarten mit Liegewiese /
Sun garden with sunbathing lawn



Einfahrt Tiefgarage



STILVOLLE ZIMMER
UND SUITEN, MIT
JEGLICHEM KOMFORT.



OUR ROOMS AND
SUITES EXUDE
STYLISH ELEGANCE
AND WARMTH.





EINFACH WOHLFÜHLEN JUST RELAX

WOHLTUENDE WELLNESSMOMENTE

Unsere großzügige Wellnessanlage mit einer Vielzahl an Saunen, Pools und Anwendungen lädt Sie zum Entspannen ein.

- 3.000 m² zum Erholen und Entspannen
- Großzügiger Poolbereich mit Liegen und Whirlbecken
- Herrliche Saunalandschaft für gesundes Schwitzen
- Umfangreiche Auswahl an verwöhnenden Massagen und Behandlungen
- Ungestörte Ruhe in einladenden Entspannungsbereichen
- Inhalations- und Kältegrotte, Salz-Meditations-Raum u. v. m.

SOOTHING SPA SERENITY

Our luxury health & wellness spa offers a rich range of exciting saunas, pools, health & beauty treatments. Everything for the body, soul and happy spirit.

- 3.000 m² of rest and relaxation
- Spacious pool area with loungers and whirlpools
- Divine sauna area for healthy sweating
- Extensive selection of pampering massages and treatments
- Undisturbed tranquillity in inviting relaxation areas
- Inhalation and ice grottos, salt meditation room
- and much more

Inviting relaxation areas



Sole bath ocean water hydromassage



Variety of saunas



Garden with sun loungers





Facial treatment for a radiant look



Perfectly manicured hands and feet



WONDERFUL WELLNESS TREATMENTS

- *Massagen / massages*
- *Kosmetikbehandlungen / cosmetic treatments*
- *Hamam*
- *La Stone (Hot & Cold)*
- *Spezial Beinmassage / Full Leg Massage*
- *4-Hände-Massage / Synchronised-4-Hands-Massage*
- *Paarmassage / Massage for 2*
- *und vieles mehr / and many more*



GAUMEN FREUDEN THE JOY OF DINING

Vom reichhaltigen Frühstücksbuffet bis zum Galadinner, von Zillertaler Schmanckerln bis zu internationalen Spezialitäten - wir wollen Sie verwöhnen.

Genießen Sie das mehrgängigen Abendessen in gemütlicher Atmosphäre. Außerdem bieten wir Ihnen täglich ein vielseitiges Salatbuffet.

From a full breakfast buffet to gala dinner, from Zillertal delicacies to international specialties - we want to pamper you.

Enjoy the 3 or 4 course dinner in a cozy atmosphere. We also offer you a varied salad buffet every day.

Breakfast - the most important meal of the day



3-course dinner



Enjoy a fine wine from the in-house wine cellar

MAGICAL
MOUNTAIN
MOMENTS



The perfect
location

Im Herzen von Mayrhofen und
direkt neben der Penkenbahn.

In the centre of Mayrhofen,
directly next to Penkenbahn
cable car.

FÜR ALLE
NACHTSCHWÄRMER
UND LEBEMENSCHEN.

The hotel lounge with terrace on the main street



Billiards, darts, and a classic pub atmosphere



Nr. 1 Après-Ski in town



Live music in winter

FOR NIGHT OWLS
AND SOCIAL
BUTTERFLIES.



SPORT FITNESS AND FUN

Unser modernes Fitnessstudio mit Blick auf die Zillertaler Bergwelt bietet ideale Trainingsbedingungen mit Topgeräten von Technogym.

Im Sommer findet ihr ein Angebot an begleiteten Wanderungen und Mountainbiketouren sowie im Winter-Schneeschuh-Wanderungen und Skiguiding.

Unsere Tennisplätze und Squash Räume sind für Hotelgäste kostenlos.

Our spacious and bright fitness room is available for you and fitted out with the best equipments of Technogym. The extensive alpine view is just „the cherry on the top“.

Make use of the opportunity of our guided hiking and biking tours in summer and the snowshoe hikes and ski guiding in winter.

Our tennis and squash courts are free of charge for house guests.

Guided bike and hiking tours in summer



Ski guiding in winter



Top-equipped fitness studio with extensive alpine view

Personal Training

Infos und Anmeldung an der STRASS SPA Rezeption.

Information and registration at the STRASS SPA reception.



Own tennis court



Youth and children's room



WINTER
WONDERLAND
MAYRHOFEN



JUST HOW WINTER SHOULD BE

Das Zillertal ist eines der größten Skigebiete Österreichs. Hier erwartet Sie Skisuperlative mit 142 abwechslungsreichen Pistenkilometern, gigantischen Snow Parks und legendärem Après-Ski. Im Zentrum von Mayrhofen, direkt beim Sport & Spa Hotel Strass, befindet sich die Talstation der Penkenbahn, die Sie in wenigen Minuten mitten in den Pistenspaß bringt. Bereit für ein Erlebnis der Extraklasse?

Zillertal is one of the largest ski resorts in Austria. Here, you can look forward to exceptional skiing with 142 kilometres of diverse pistes, gigantic snow parks, and legendary après-ski. In the centre of Mayrhofen, directly next to Sport & Spa Hotel Strass, you'll find the valley station of Penkenbahn cable car, which transports you to the heart of skiing fun in just a few minutes. Ready for a first-class experience?

Après-ski and nightlife in Mayrhofen



Tobogganing in the snow-covered Zillertal



Romantic horse-carriage-ride



Idyllic cross-country trails



A SUMMER
HOLIDAY TO
REMEMBER



A SUMMER MOUNTAIN LOVE STORY

Was braucht man für einen unvergesslichen Sommerurlaub? Majestätische Berge, reichlich Sonnenschein und außergewöhnliche Touren? Bingo, dann sind Sie in Mayrhofen goldrichtig! Wanderschuhe rausgeholt, Wanderstöcke eingepackt und los in eine Welt aus tausend Impressionen. Von einfachen Talwanderungen für die ganze Familie bis hin zu hochalpinen Touren auf 3.509 Metern Seehöhe reicht die umfangreiche Palette im Hochgebirgs-Naturpark Zillertaler Alpen. Und auch Biker dürfen sich freuen, denn unmittelbar vor der Haustür unseres Hotels haben Sie zahlreiche Möglichkeiten für Ihr ganz persönliches Urlaubsabenteuer.

What do you need for an unforgettable summer holiday? Majestic mountains, plenty of sunshine, and extraordinary tours? Then you've struck gold in Mayrhofen! Grab your hiking boots, pack your hiking poles, and head off to discover a world of wonders. From simple valley hikes for the whole family to high alpine tours at 3,509 metres above sea level – High Alps Nature Park Zillertaler Alps offers you a wide range of options. And bikers also have plenty to look forward to, with countless holiday adventures awaiting you right on the doorstep of our hotel.

Delicious treats from the Tyrolean kitchen



Bike tours with panoramic views



Hiking and summit adventures



Pure action - rafting on the Ziller



Via ferrata - for young and old



WWW.HOTELSTRASS.COM

Roscher KG · Hauptstraße 470 · A-6290 Mayrhofen
T. +43 5285 6705 · info@hotelstrass.com

